
Protokoll regionstyremøte    
Sted: Teams 
Når: 20.februar 2024 klokken 17.30-19.00 
Innkalt: Margunn Rekdal, Olea Kvalsvik, Severin Minime-Brunes, Anne-Pia Nygård 
Frafall: Lene Mathea Hetle 
Fra administrasjonen: Nelly Torvik 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Sakliste 
 
RS-01/24             Godkjenning av 

- Innkalling 

- Sakliste 

Vedtak: Innkalling og saksliste godkjent med et par tilføyelser. 

 

RS-02/24  Referatsaker 

 

- Trivselsregler 

Vi gikk som vanlig gjennom trivselsreglene for et møte.  
 

- Bytte av kontor 

Nelly informerte om at det nærmer seg bytte av kontor. 01.mars flytter kontoret ned til Grandfjæra 
22B i Molde. 
 

- Møtedatoer 2024 

20.februar digitalt 
16.april digitalt 
24.mai fysisk 
27.august digitalt 
29.oktober digitalt 
06.desember fysisk 

Møtedatoene ble satt. Kan komme endringer underveis. Ser på mulighet for å kjøre en 
lokallagssamling samtidig med det fysiske styremøtet.  
Vedtak: Nelly sjekker ut hotell i Sogn og Fjordane.  
 

- Aksjer Brisk AS 

Venter fortsatt svar fra Ålesund kommune om de ønsker å betale pålydende for aksjene til NHF Nord 
Vest i Brisk AS. Ikke aktuelt å overføre aksjer vederlagsfritt.  
 

- Lars Nord Vest 

Informerte om at nytt styre er på plass i Lars Nord Vest. Det nye styret består av leder Eilin Reinaas, 
Per Fladvad, Helge Ervik og Ole Arne Sætervik.  
 

- Gode råd opplæring 

Oppdatering av planer for Gode Råd opplæring i regi av Safo Nord Vest og FFO Møre og Romsdal. 
Arbeidet og planleggingen pågår. Kurs gjennomføres i mars i Ålesund, Ørsta, Molde og Kristiansund.  
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- Virksomhetsplanen 2024 

Aktiviteter i virksomhetsplanen ble diskutert inn under de andre sakene.  
 

- Gondol Sula 

Vedtak: Da det ikke er spørsmål om tilgjengelighet, men spørsmål om gondolen bør få bygges eller 
ikke, så er ikke dette noe vi skal bruke tid på. Ber de som kommer med forespørsel om å kontakte 
rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevne i Sula kommune.  
 
RS-03/24  Hytte, UU 

Arkitekt Paul Rogne Rasmussen har tegnet og prosjektert en hytte som har en svært 
rullestolvennlig innredning.  
Hytten vil koste nøkkelferdig ca. kr 2.900.000 inkl. mva. Det inkluderer kjøkken, 
fullisolert betongplate og 3lags vinduer. Vinterhage er inkludert.  
Han vil gjerne vite nærmere om det kan være interessant for NHF NV å promotere 
denne hytten gjennom sine kanaler Han mener laget kan beregne ca. kr 50.000, - i 
provisjon ved et salg. 

 
Vedtak: Så lenge det er en god og klar avtale i bunn som har en tidsavgrenset periode, så ser styret 
det som en mulighet for å kunne få inn midler i regionen. Må informere Bell Media (som selger 
annonser på hjemmesiden vår) slik at det ikke blir noen konflikt med avtalen her.  

 
    
RS-04/24 Møte for lokallagslederne, gjennomgang på hvordan det går med lagene i 

regionen vår. Samt hvordan jobbe i et lokallagsstyre. Fysisk møte til våren i for 
eksempel Stryn?  

 
Vedtak: Regionkontorleder kaller inn til teamsmøte for alle lokallagslederne og regionstyret 16.april. 

Ser også på ulike datoer for en lokallagssamling og sjekker ut hoteller.  
 
 
RS-05/24  Ressursteam UU og Hjelpemidler/bil 
 
Regionkontoreleder har tatt en runde med de som er i ressursteamene i dag. Ønsker å fortsette. Er 
god støtte for regionskontoret å ha ressursteamene.  
 
Vedtak: Ressursteamene må gjøres bedre kjent for våre medlemmer. Hvem er med i de ulike 
ressursteamene , hva kan de hjelpe med og hvordan få tak i de.  
 
RS-06/24  Årsmelding 2023 
 
Vedtak: Årsmeldingen for 2023 ble godkjent.  
 
RS-06/24  TT-ordningen 
 
Det er ikke kommet noen endringer den siste tiden ift TT-ordningen. Det Fylkesrådet greide forrige 
periode var å stoppe den store nedskjæringen på brukere. Fylkestinget ønsket nedskjæring fra 5500 
brukere til 1000 brukere. Resultatet var nedskjæring fra 5500 brukere til 4000 brukere.  
Hovedproblemet for Møre og Romsdal er det vedtaket fra 2019 der Fylkestinget reduserte tilskuddet 
til TT-ordningen med 1/3, fra 15 millioner til 10 millioner.  
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Til Stortingsvalget vil NHF kjempe for en nasjonal TT-ordning eller nasjonale retningslinjer, så her 
kommer det noe etter hvert. 
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